مرفق نموذج الافصاح:

شركة قطر الوطنية لصناعة الاسمنت تفصح عن بياناتها المالية للربع الثالث من عام 2020

أفصحت شركة قطر الوطنية لصناعة الاسمنت عن بياناتها المالية المراجعة للفترة المنتهية في 2020/09/30، حيث بلغ صافي الربح 80.78 مليون ريال قطري مقابل صافي الربح 129.42 مليون ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

كما بلغ العائد على السهم 0.124 ريال قطري في الربع الثالث من العام (2020) مقابل العائد على السهم 0.198 ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

Disclosure Form:

QATAR NATIONAL CEMENT COMPANY DISCLOSES ITS FINANCIAL STATEMENTS FOR THE 3RD QUARTER OF 2020

Qatar National Cement Company disclosed its reviewed financial statements for the period ended on 30.09.2020. The statement shows that the net profit is QR 80.78 million Compared to net profit amounting to QR 129.42 million For the same period of the previous year.

Earnings per Share (EPS) amounted to QR 0.124 For the period ended September 30, 2020 compared to EPS amounted to QR 0.198 for the same period of the previous year.